



REUNIÓ DE L'AFA VAIXELL BURRIAC del dia 24/03/2021

1.- Presentació participants.

Assisteixen 12 persones.

2.- Situació actual de l'escola i la Junta

Inicia la reunió el president explicant que a l'escola anem molt bé pel que fa al tema Covid, actualment només hi ha una classe de tercer confinada i que l'escola funciona molt bé, seguint totes les directrius marcades.

L'escola ha grabat un vídeo de l'escolarització que hi ha a Vilassar de Mar, anant des de l'Escola Bressol fins a l'Escola d'Adults. Aquest vídeo el compartirem via portaveus quan estigui finalitzat i la dinàmica és força bona.

3.- Preinscripció

S'explica que cada escola ha d'arribar a un mínim de 30 inscripcions a P3.

Nosaltres ja arribem a aquesta quantitat, però cal esperar fins divendres per acabar de tancar les inscripcions.

Hi ha 11 germans, i la resta són noves inscripcions, això ens fa pensar que estem fent bé les coses.

4.- Estat de les comissions: Extraescolars, menjador, TIC, jornada continuada, gènere.

Extraescolars: Està complicat poder treure l'oferta per a les condicions que estem.

La de karate necessita una petita inversió que és la compra d'un tatami exterior degut a que són molts nens i no es pot fer aquesta activitat al gimnàs. Entre els assistents s'acorda la compra del tatami.

La Belén comenta que Naifar té poca implicació en el cas del patinatge artístic i demana hi hagi més implicació.

El President apunta que avui s'ha presentat una subvenció pel casal.

Menjador.- Es va rebre una primera subvenció d'uns 6.000 euros i ara una segona d'uns 7.000 euros pel tema dels vetlladors dels nens amb necessitats especials. Aquestes subvencions les ingresseu directament a Ecomenja.

Pel que fa a la gent de practiques, actualmente tenim 4 persones.

La Nuri Hurtado apunta que ara podem estar més tranquils i que ara tenim tres monitors per curs.

El tema del lleure després de dinar s'ha d'acabar de parlar. Resta pendent.

Jornada continuada.- El grup dels portaveus comenta que nosaltres hem de passar informació de les dues bandes (a favor i en contra) i actualment només rebem informació d'una banda.

El President comenta que és una cursa molt llarga, que no hi ha previsió de cap canvi i que simplement és informació que estem compartint.

La Mayra comenta que hi ha una plataforma molt activa que va fent "campanya" i que la balança està desequilibrada.

La Noelia explica que els que estan a favor, passen molta informació, són molt insistents i que actualment no hi ha una plataforma que hi estigui en contra, per això només arriba informació d'una banda.

El President diu que parlarà amb la comissió i ho aturarem. Diu que les famílies ja n'estan assabentades i ja tenen, de moment, tota la informació.

Comissió de gènere.- Es pregunta qui formava part d'aquesta comissió per posar-les en contacte amb la plataforma Viladona.

TIC.- TENIM WEB ACABADA !!!

Tothom es posa content ja que era un projecte que aquesta Junta tenia pendent.

Es comenta que ara s'ha de buscar fórmules per a dinamitzar la pàgina.

Del tema cromebooks hi ha 10 equips en garantia i que s'estan reparant a Lugo. S'informa als assistents que aquest fet pot suposar que els nens facin feines compartint els aparells. No hi ha aparells suficients i els nens "potser" hauran de fer treballs en equip.

5.- Repàs projectes pendents: samarretes, bocandroll, periodistes, Olimpíades

-Periodistes: A l'Anna Robusté li va agradar la idea del projecte però comenta que es tirarà endavant la revista a partir del mes de setembre.

-Olimpíades: La Susanna comenta que va pensar en fer un dia d'Olimpíades. Es va posar en contacte amb el material de préstec que té la Diputació de Barcelona i ara mateix està tot parat pel tema Covid. Si ho obren, demanarem material i tirarem aquest projecte endavant ja que és un curs especial, que els nens puguin gaudir d'un dia també especial.

-Mur: Es comenta que com que no sortiran voluntaris per pintar el mur de la Riera, tenim un pressupost d'un pintor que ho pintarà en dos dies i el preu són 650 euros.

La Nuri Hurtado comenta que hi ha un pare de l'escola que és pintor, li preguntarà que ens faci pressupost. Per tenir una segona opció.

-Bocandrol: En la propera reunió ens diran números i propostes.

La Zoe comenta que hi ha dos tamanyes: un de P3, P4 i P5 i l'altre de 1r a 6è. Mostra uns models per tenir una idea de com serán.

-Samarretes: La Susanna comenta que hem canviat l'empresa perquè la d'Argentona no donava cap facilitat. Les farem amb una empresa de Badalona que tenen més talles, etc... i mostren més interès que l'altre.

El timming es que ara ens faran arribar un mostrari de les talles, agafarem les talles als nens i durant la primera quinzena de maig poder entregar cada samarreta a cada infant.

6.- Precs i preguntes

* La Noelia pregunta si sabem com va quedar el suggeriment del pare que volia tallar el camí que puja cap a infantil.

El President respon que va parlar amb el Rafa de l'Ajuntament i encara no sabem si és un camí privat o públic. Estem pendants de tenir una reunió amb l'Ajuntament ja que no s'ha aclarit res.

* La Laura pregunta pel tema de les colònies.

El President contesta que l'escola té la casa reservada, amb previsió de si es poden fer o no. Aquest any tocaria als cursos P5, 2n i 5è (ja que l'any passat no les van poder fer a causa del confinament)

Ara, de moment està previst fer sortides pel poble i ara en bus com anar al teatre de La Massa a veure teatre.

Essent les 20:35 finalitza la reunió.